
Zápis z 30. zasedání školské rady při Gymnáziu v Sušici 

 

Datum konání:  16.9.2021 

Místo: sborovna gymnázia   

Přítomni: Mgr. Vilemína Hraničková, Mgr. Blanka Falešníková, Bc. Petr Mottl, Mgr. Pavel Princ, MUDr. 
Michal Svoboda, PaedDr. Vít Potužák, Mgr. Ivan Kratochvíl 

1) Úvod – ředitel školy Mgr. Kratochvíl přivítal členy školské rady a zvoleným členům za rodiče a     
zletilé žáky a za pedagogy předal jmenovací dekrety. Poté nastala volba předsedy rady. Stala 
se jí Mgr. Vilma Hraničková. Zapisovatelem byl zvolen Vít Potužák. Následně ředitel školy 
informoval o postupu schvalování výroční zprávy, seznámil členy rady s výsledky maturitních 
zkoušek a s celkovým prospěchem všech žáků školy ve šk. roce 2020/2021. V současné době 
studuje na gymnáziu 265 žáků.  

2) V další části ředitel informoval členy rady o stavu pedag. sboru. Má 28 pedagogů, 3 
externisty, všichni jsou plně aprobovaní. V době prázdnin byl instalován nový školní rozhlas, 
pokračuje výměna oken budovy školy a rekonstrukce kotelny spojená s výměnou topných 
těles. Nově byla vybavena učebna informatiky v rámci projektu vyhlášeného Plzeňským 
krajem. Tento je zaměřen na robotiku a účastní se ho i žáci okolních škol. Učebny byly taktéž 
vybaveny novými dataprojektory. Na počátku září proběhly informativní schůzky pro rodiče 
žáků primy a prvního ročníku čtyřletého studia. Žáci sexty a 2. ročníku absolvovali cyklistický 
kurz na Šumavě. 

3) V rámci diskuse předali písemně MUDr. Svoboda a Mgr. Falešníková členům rady náměty a 
okruhy otázek, které se bezprostředně dotýkají školy a kterými by se členové rady a vedení 
školy měli zabývat. To bylo členy rady odsouhlaseno. Ředitel školy seznámil členy rady 
s faktory, které ovlivňují zájem žáků o studium na gymnáziu.  

4) Usnesení: 1) Ředitel školy zašle návrh výroční zprávy členům rady do 14.10. 2021 
                   2) Příští zasedání rady proběhne 21.10. 2021 v 15,00 hod. 
 
 
 
 
20.9. 2021 zapsal Vít Potužák 
 


